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Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

22 czerwca br. otrzymałam maila z zaproszeniem do zespołu opracowuiacego 
Miejski Programu Wyrównywania Szans Osób Niepełnosprawnych. W związku z tym 
mam pytanie dotyczące klucza z jakim to zaproszenie kierowane jest 40 organizacji 
pozarządowych, jednostek budżetowych które zostały zaproszone do składania swojego 
zgłoszenia do tegoż zespołu?
Oczywiście zdaję sobie sprawę jak wiele organizacji pozarządowych jest w 
Koszalinie , wiem też ile jest aktywnie działających , ale nie rozumiem braku 
transparentności , równości w dostępie do informacji wszystkim organizacjom 
pozarządowym, chętnym do pracy w Zespole?
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Koszalin, dnia 23.06.2022 roku

Radna Rady Miejskiej
w Koszalinie
Dorota Róża Chałat

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

Ponownie zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym Single Tracka na Górze Chełmskiej. 
Proszę o realną, sprawdzoną informację dotyczącą inwestycji sprzed kilku zaledwie lat 
wykonanej w ramach Budżetu Obywatelskiego z inicjatywy mieszkańców Koszalina. 
Rozpoczął się już sezon letni, warto, aby inicjatorzy i mieszkańcy mogli bezpiecznie korzystać 
trasy Single Tracka na Górze Chełmskiej, proszę o informację:

1. Czy w tym roku została sprawdzona trasa Single Tracka pod względem bezpieczeństwa, 
czy też ze względu na uszkodzenia?

2. Jaki był koszt wykonania z Budżetu Obywatelskiego Single Tracka?
3. Jaki był roczny koszt bieżących konserwacji zaleconych przez wykonawcę robót w 

poprzednich latach i w roku bieżącym?
4. W jakim stanie jest obecnie (na dzień 23.uó.2022r.) Singie Tracka na Górze 

Chełmskiej?
5. Czy cała trasa na Górze Chełmskiej została dopuszczona do korzystania dla 

rowerzystów, jeśli nie to jaka została zamknięta?
6. Jaki będzie koszt ewentualnej naprawy uszkodzonej trasy Single Tracka - proszę o

7. Kto poniesie koszt naprawy uszkodzonej części trasy Single Tracka, jeśli okaże się, że 
jest zniszczona w zakresie prowadzonych prac przygotowawczych do wybudowania 
drogi do Sanktuarium na Górze Chełmskiej?

Przypomnę, że 28.04.2022r. zadałam Panu pytanie dotyczące prawdopodobieństwa

Sanktuarium?
Cyt „W dodatku obawy rosną, ponieważ planowana jest inwestycja na Górze Chełmskiej 
w bardzo bliskim sąsiedztwie. - czy nowa droga pod wieżę na górze Chełmskiej ma 
przebiegać w miejscu, gdzie ta ścieżka się zaczyna, a także, gdzie zaczyna się druga sekcja
Single Tracka? - ięśh tak to bardzo proszę o informację, w jak będzie przebiegała wówczas 
trasa Single Tracka?
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Zapytanie
Szanowny Panie Prezydencie,

Podczas mojego dyżuru w Koszalińskim Centrum Praw Kobiet zgłosił się mieszkaniec 
Koszalina z zapytaniem dotyczącym koszalińskiego Single Tracka. Zwrócił uwagę na fatalny 
stan trasy, jej przygotowania do użytkowania w sezonie 2022.

Inwestycja jaka jest Koszaliński Single Track na Górze Chełmskiej została 
zrealizowana w ramach Budżetu Obywatelskiego, co dowodzi o wielkiej jej potrzebie i dużej 
aktywności mieszkanek i mieszkańców Koszalina, którym zależało na jej realizacji.

Obecnie w kwietniu zgłoszono problem związany z brakiem możliwości jej 
bezpiecznego użytkowania. Podobne zgłoszenie otrzymałam rok temu i wówczas również 
interweniowałam w tej samej sprawie. Przypominam zatem, że nie wystarczy inwestycje 
zrealizować, trzeba jeszcze o nią na bieżąco dbać.
Bardzo proszę o informację:
- jakie są realne perspektywy' doprowadzenia całej trasy do stanu bezpiecznego korzystania
z niej?

Wg opisu potencjalnych korzystających obecny stan sprawia, że mniej wprawni 
rowerzyści nie będą jej w stanie przejechać, nawet nie tyle płynnie, co w ogóie pokonać na 
kołach.
Z informacji powszechnie dostępnych można wyczytać, iż wykonawca daje gwarancję na swoją 
usługę. I o ile systematycznie wymienia oznakowanie, to stanem nawierzchni nie zajmuje się 
już nikt.
Aktualnie ścieżką jczdzą niemal wyłącznie osoby radzące sobie z jazdą terenową na poziomie 
bardzo zaawansowanym, można powiedzieć półprofesjonalnym Niestety kilka zakrętów' 
przeraża, zwłaszcza zjazd nieopodal DK6. I tak w roku 2020 było już ciężko, a w' 2021 
dramatycznie.
- jakie remonty zostały przeprowadzone w roku 2021, proszę o podanie kosztu / wydatku, 
zakresu i terminu ie°o wykonania?
Zbliża się sezon w roku 2022, następne pytanie:
- czy w końcu Koszalinianie będą sic mogli cieszyć projektem^ który' tak licznie poparli?
- jakie sa planowane koszty konserwacji/ remontu tej trasy?
- kiedy jest planowana konserwacja roczna / bądź naprawa trasy?
W dodatku obawy rosną, ponieważ planowana jest inwestycja na Górze Chełmskiej w 
bardzo bliskim sąsiedztwie.
-czy nowa droga pod wieże na górze Chełmskiej ma przebiegać w miejscu, gdzie ta ścieżka
się zaczyna, a także, gdzie zaczyna się druga sekcja Sinułe Tracka?

- jeśli tak to bardzo proszę o informację, w jak będzie przebiegała wówczas trasa Single
Tracka? 

Dorota Róża Chałat 
Radna Rady Miejskiej 

w Koszalinie
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Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

Zaniepokojony mieszkaniec osiedla Morskie podczas mojego dyżuru w RO Morskie 
skierował za moim pośrednictwem zapytanie do Pana.
Chciałby wiedzieć, kiedy wreszcie zostanie naprawiona zatoczka dla autobusów przy 
sklepie Stokrotka przy ul. Franciszkańskiej.
Zamknięcie zatoczki utrudnia mieszkańcom Osiedla Morskie wsiadanie do autobusu, 
bowiem mieszkańcami osiedla jest bardzo osób starszych i schorowanych.
Bardzo proszę o określenie terminu rozpoczęcia remontu nawierzchni w zatoczce 
autobusowej oraz podanie terminu zakończenia remontu i oddanie do użytkowania.



Koszalin, dnia 23.06.2022 roku

Radna Rady Miejskiej
w Koszalinie
Dorota Róża Chałat

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

Jako mieszkanka osiedla Morskie jestem bardzo zaniepokojona wychodzącymi 
z pobliskiego lasu dzików. Działania podejmowane do tej pory są niewystarczające. 
Niestety coraz więcej sytuacji jest, kiedy dziki spokojnie sobie spacerują po osiedlu, żerują 
na naszych trawnikach i to nie tylko późnym wieczorem, czy nocą.
W związku narastającą inwazją dzików w naszym mieście, na naszym osiedlu bardzo 
proszę o informację:

1. Jakie działania Pan planuje podjąć?
2. Kiedy i na jaką skalę zamierza Pan wyławiać dziki w mieście?
3. Ile środków przeznaczono do tej pory na wyławianie dzikich, w tym dzików?
4. Ile środków pozostało na wyławianie dzikich zwierząt w' tym dzików w miesiącu 

czerwcu do wykorzystania na okres od lipca do grudnia?

Dla nas mieszkańców jest to poważny problem, dlatego zwracam się do Pana w imieniu 
swoim, ale też mieszkańców Osiedla Morskie o jak najszybsze podjęcie stosownych 
działań i powiadomienie i nich mieszkańców Osiedla.


